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Protokół Nr XX/08 
z sesji Rady Powiatu Gostyńskiego 

odbytej dnia 18 września 2008 r. 
w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Gostyniu 

 
Ad 1) 
Przewodniczący Rady Powiatu Pan Robert Marcinkowski o godzinie 13.00 otworzył 

dwudziestą sesję Rady Powiatu Gostyńskiego. 

Przewodniczący Rady powitał radnych oraz zaproszonych gości. 

W Radzie Powiatu zasiada 19 radnych. Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jest władna 

podejmowania uchwał, gdyż jest zachowane quorum. Podczas stwierdzania quorum na sesji 

obecnych było 17 radnych. Nieobecni byli radni Pan Józef Czarnecki oraz Pan Grzegorz 

Marszałek. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 
Ad. 2)  
Składanie i rozpatrywanie wniosków dotyczących porządku obrad. 
 

Na posiedzenie Rady Powiatu przybył radny Pan Grzegorz Marszałek. 
Na sali obecnych jest 18 radnych. 

 
Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski przedstawił proponowany porządek obrad XX 

sesji Rady Powiatu.  

Wicestarosta Pan Janusz Sikora zgłosił wniosek Zarządu Powiatu w sprawie dodania  

do porządku obrad punktu: „Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie 

dokonania zmian w składzie Rady Społecznej przy SP ZOZ w Gostyniu”. Wicestarosta wyjaśnił,  

że Wojewoda Wielkopolski dnia 26 maja br. poinformował, że Pani Longina Handke przestaje być 

członkiem Rady Społecznej działającej przy SP ZOZ. Wojewoda wskazał nowego przedstawiciela 

do Rady Społecznej, w związku z czym wniosek o wprowadzenie tego punktu do dzisiejszego 

porządku obrad. 

Wniosek został przyjęty w wyniku głosowania: 18 głosów „za”.  

Porządek posiedzenia XX sesji Rady Powiatu 

1. Otwarcie i ustalenie quorum. 

2. Składanie i rozpatrywanie wniosków dotyczących porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z obrad XIX sesji Rady Powiatu Gostyńskiego. 

4. Informacja Starosty o działalności Zarządu Powiatu Gostyńskiego w okresie międzysesyjnym. 

5. Pytania radnych dotyczące przedstawionej informacji i odpowiedzi Zarządu. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych interpelacjach i udzielonych na nie 

odpowiedziach. 
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7. Zapytania radnych. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

a) przekształcenia Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu 

polegającego na utworzeniu poradni specjalistycznych: chirurgicznej, ginekologiczno-

położniczej, gastroenterologicznej i ortopedycznej, 

b) przekształcenia Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu 

polegającego na utworzeniu komórki podstawowej opieki zdrowotnej, 

c) przekształcenia Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu 

polegającego na utworzeniu pododdziału ortopedii i traumatologii oddziału chirurgicznego, 

d) zatwierdzenia zmian w statucie Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej  

w Gostyniu, 

e) zmiany Statutu Powiatowego Ośrodka Dokumentacji Geodezyjnej i Kartograficznej  

w Gostyniu, 

f) zatwierdzenia projektu „I Ty możesz zostać inżynierem” współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, 

Priorytet IX, Działanie 9.2 Podniesienie atrakcyjności i jakości szkolnictwa zawodowego, 

g) zmiany uchwały Nr XVIII/157/08 Rady Powiatu Gostyńskiego z 26 czerwca 2008 r.  

w sprawie zaciągnięcia kredytów długoterminowych z Europejskiego Funduszu Rozwoju 

Wsi Polskiej, 

h) udzielenia pomocy finansowej Gminie Gostyń, 

i) zaciągnięcia zobowiązania w zakresie inwestycji, 

j) zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2008 r., 

k) rozpatrzenia skargi na Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Gostyniu, 

l) dokonania zmian w składzie Rady Społecznej przy SP ZOZ w Gostyniu 

9. Rozpatrzenie informacji z wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2008 r.  

10. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

11. Wnioski i oświadczenia radnych. 

12. Wolne głosy.  

13. Zakończenie.  

 

Ad. 3) 

Protokół Nr XIX/08 z sesji Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 28 sierpnia 2008 r. został przyjęty  

w wyniku głosowania: 18 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

W głosowaniu uczestniczyło 18 radnych.  

 
Ad. 4)  
Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski poinformował, że informacje z posiedzenia 

Zarządu z 28 sierpnia i 3 września br. zostały przekazane radnym.  
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Starosta Pan Andrzej Pospieszyński przedstawił informację z działalności Zarządu Powiatu  

z dnia 9-10 września 2008 r. 

 

Ad. 5) 

W punkcie „Pytania radnych dotyczące przedstawionej informacji i odpowiedzi Zarządu” 
radni zadali następujące pytania: 

Radny Pan Krzysztof Wachowiak zwrócił uwagę na pkt 8 b) informacji z dnia 9-10 

września 2008 r. Radny zwrócił się z wnioskiem, aby na spotkanie  

z przedstawicielami Wielkopolskiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych  

w Poznaniu zaprosić, obok przedstawicieli Urzędów Miejskich w Gostyniu i Poniecu, 

również przedstawicieli Urzędu Miejskiego w Poniecu. 

Radny Pan Jarosław Jędrkowiak zwrócił się z zapytaniem dotyczącym pkt. 8 g)  

z dnia 9-10 września br. w sprawie wniosku Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju 

Gospodarczego w sprawie rozwiązania problemu związanego z funkcjonowaniem 

Powiatowego Ośrodka Dokumentacji Geodezyjnej i Kartograficznej w Gostyniu. 

Powiedział, że chodziło tam o problem serwera internetowego, a nie o złe 

funkcjonowanie działu oraz o problem związany z kanalizacją. Podkreślił, że celem 

wniosku Komisji nie było doprowadzenie do interwencji Zarządu w funkcjonowanie 

Ośrodka, a jedynie rozwiązanie problemu serwera.  

Sekretarz Pan Leszek Maliński wyjaśnił, że serwer był cały czas czynny, to Dyrektor Ośrodka, 

przy pomocy swoich pracowników, miała przenieść serwer do nowej siedziby przy ul. Poznańskiej. 

W tej chwili Pan Roman Sikorski, pełniący obowiązki Dyrektora Ośrodka, przeniesie serwer, o ile 

nie zostało to już wykonane. 

Radny Pan Henryk Sadzki zwrócił się o udzielenie szerszej informacji na temat pkt. 

2 o) z dnia 9-10 września br., to jest podjęcia przez Zarząd Powiatu uchwały  

w sprawie przekazania środka trwałego na rzecz Domu Pomocy Społecznej  

w Rogowie. Radny zapytał o sposób sfinansowania tego zakupu. 

Wicestarosta Pan Janusz Sikora poinformował, ze uroczyste przekazanie samochodu odbyło się 

w dniu wczorajszym przy obecności Dyrektora DPS w Rogowie Pana Grzegorza Czułno. Środki  

na sfinansowanie zakupu w wysokości 40% pochodziły z zewnątrz, pozostałe 60% pochodziło  

ze środków budżetu powiatu. Ponadto Wicestarosta poinformował, że w poniedziałek odbyło się 

również przekazanie samochodu marki Skoda Roomster na rzecz Domu Dziecka w Bodzewie. 

Powiat Gostyński otrzymał 55.000 zł, za które zakupiono ww. auto oraz laptop z zestawem 

multimedialnym. 

 

Ad. 6) 
Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski poinformował, że w okresie międzysesyjnym 

nie wpłynęła żadna interpelacja.  
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Ad. 7) 
Zapytania radnych. 
Radny Pan Grzegorz Marszałek poinformował, że Komisja Samorządowo- Organizacyjna  

i Porządku Publicznego odbyła swe posiedzenie 16 września br., podczas którego wizytowała 

m.in. Zespół Szkół Zawodowych w Gostyniu. Podczas wizytacji Dyrektor Pan Maciej Marcinkowski 

poinformował o zdarzeniu, które miało miejsce po jednej z lekcji wychowania fizycznego. Po lekcji 

jeden z uczniów zasłabł, stracił przytomność, wobec czego próbowano przez ponad godzinę 

wezwać pogotowie, powiadomić służby ratunkowe. Ponadto Dyrektor twierdzi, że wykonał także 

telefon do szpitala, co również było bezskuteczne. Z uzyskanych informacji wynika, że tego dnia 

doszło do uszkodzenia łącza telefonicznego. Radny zwrócił się z pytaniem do służb 

odpowiedzialnych za to- Centrum Zarządzania Kryzysowego, Centrum Powiadamiania, co by się 

stało, gdyby zdarzenie w szkole zakończyło się tragicznie. Co by się stało, gdyby doszło w tym 

czasie do kolizji, gdzie większa ilość ludzi potrzebowałaby pomocy. Zapytał, czy są jakieś 

procedury na wypadek awarii łączy, gdyż tu jednym łączem są zasilane służby ratownicze powiatu 

gostyńskiego.  

 

Ad. 8 a) 

Projekt uchwały w sprawie przekształcenia Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Gostyniu polegającego na utworzeniu poradni specjalistycznych: chirurgicznej, 

ginekologiczno-położniczej, gastroenterologicznej i ortopedycznej przedstawił Wicestarosta Pan 

Janusz Sikora. 

Poinformował, że zgodnie z art. 36 ustawy z dnia 30 sierpnia 1991 roku o zakładach opieki 

zdrowotnej przekształcenie publicznego zakładu opieki zdrowotnej następuje w drodze uchwały 

właściwego organu jednostki samorządu terytorialnego. Większość pacjentów hospitalizowanych  

w SP ZOZ w Gostyniu po jego opuszczeniu ma wpisane w karcie informacyjnej tzw. zalecenia 

poszpitalne. Zalecenia te obejmują między innymi kontrole u lekarza specjalisty (np. chirurga, 

ginekologa, itp.). Utworzenie poradni specjalistycznych umożliwi kontynuację leczenia 

poszpitalnego pacjentom hospitalizowanym w SPZOZ w Gostyniu w poradniach należących  

do szpitala. Pacjenci ci korzystali dotychczas z poradni specjalistycznych nie należących  

do SPZOZ w Gostyniu. Poza tym utworzenie poradni przyczyni się do zwiększenia kontraktu  

z Narodowym Funduszem Zdrowia a co za tym idzie dopływem większej ilości środków 

finansowych do budżetu szpitalnego. Powyższe propozycje zostały pozytywnie zaopiniowane 

przez Radę Społeczną przy SP ZOZ w Gostyniu na posiedzeniu w dniu 25 sierpnia 2008 r. 

 
Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Alfred Siama poinformował, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski zwrócił uwagę na informację, że utworzenie 

poradni przyczyni się do zwiększenia kontraktu z Narodowym Funduszem Zdrowia. Zapytał,  

czy pewna jest informacja, że kontrakt ten zostanie podpisany.  

Dyrektor SP ZOZ Pan Piotr Miadziołko poinformował, że przedstawi prezentację multimedialną 

na temat zmian organizacyjnych w SP ZOZ, podczas której również udzieli odpowiedzi na to 

pytanie. Zmiany polegają na : 

1. Likwidacji działu Organizacyjno- Prawnego i Nadzoru. Połączeniu dwóch i utworzeniu  

w to miejsce Działu Organizacji i Rozliczeń Świadczeń Medycznych. 

2. Przeniesieniu stanowiska zamówień publicznych z Działu Technicznego i utworzeniu 

Działu Marketingu i Zamówień Publicznych. Dział ten będzie podlegał Dyrektorowi  

SP ZOZ. 

3. Zmianie Sekcji Spraw Pracowniczych na Dział Zarządzania Zasobami Ludzkimi. 

4. Zmianie nazwy Służby Bezpieczeństwa na Dział BHP. 

5. utworzenia Pełnomocnika ds. Systemu Zarządzania Jakością i Kontroli Wewnętrznej. 

Podkreślił, że szpital przeszedł pozytywnie audit certyfikujący  

Ponadto dodaje się do statutu : 

- „Ambulatorium świadczenia specjalistyczne” i utworzenie poradni specjalistycznych, 

„Podstawowa opieka zdrowotna”. „Pododdział Ortopedii i Traumatologii”. 

Następują zmiany w nazewnictwie: 

- Zastępca dyrektora ds. medycznych zamiast ds. lecznictwa, 

- Dział pomocy doraźnej zamiast Zespołu Ratownictwa i Transportu Medycznego- wynika to 

ustaleń z NFZ 

- Izba przyjęć zamiast Działu Przyjęć, Pomocy Doraźnej i Wypisów. 

Zmiany dotyczą również schematu Organizacyjnego SP ZOZ. 

Dyrektor poinformował również o działaniach podjętych przez niego od chwili zatrudnienia, czyli  

od 15 lipca br.: 

1. Reorganizacja pracy w administracji szpitala. 

2. Zniesienie dyżurów lekarskich w oddziale dla przewlekle chorych w Poniecu- jest to 

projekt do uzgodnienia z lekarzami. 

3. Wynegocjowanie niższej stawki za pranie bielizny z 3,48 zł na 3,04 zł- oszczędność 

miesięczna to ok. 2.500 – 3.000 zł, roczna- to ok. 30-32.000 zł. Cena ta będzie 

obowiązywać do czerwca, kiedy to zostanie ogłoszony nowy przetarg. 

4. Został złożony pozew do sądu przeciwko WOW NFZ za niezapłacone usługi medyczne 

za tzw. nadwykonania w oddziale wewnętrznym i ginekologiczno-położniczym za 2004 r. 

w wysokości 290.000 zł. Argument NFZ to przedawnienie, które upływa po 3 latach.  

Wg Dyrektora przedawnienie upływa po 10 latach, gdyż okres 3- letni dotyczy 

prowadzenia działalności gospodarczej. 
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Działania do podjęcia : 

1. Rozszerzenie zakresu usług medycznych o ambulatoryjne świadczenia specjalistyczne- 

zakontraktowanie poradni specjalistycznych. Odpowiadając na pytanie 

Przewodniczącego Rady powiedział, że każdy ma prawo do złożenia oferty  

na działalność poradni, podczas negocjacji okaże się, czy szpital uzyska kontrakt.  

2. Przeniesienie usług w zakresie rehabilitacji i fizykoterapii do budynku przy 

ul. Wrocławskiej, gdzie mieściły się dotąd poradnie dziecięce. Planuje się rozszerzenie 

zakresu usług, np. o hydroterapię. 

3. Utworzenie szkoły rodzenia przy oddziale ginekologiczno- położniczym. Planuje się 

akcję reklamową, aby poprzez szkołę pozyskać potencjalne położnice. Dodał, że udało 

mu się pozyskać trochę sprzętu od sponsorów, trochę zakupiono z własnych środków 

finansowych. Dyrektor podkreślił, że ilość porodów wzrasta- w 2007 r. było ich 664, 

w 2008 szacuje się ok. 730- 750 porodów. Szkoła rodzenia miałaby zacząć 

funkcjonować os 1 października br. 

4. Przeniesienie oddziału z Ponieca do budynków w Gostyniu. Dyrektor poinformował, 

że zgodnie z Zarządzeniem Prezesa NFZ oddziały dla przewlekle chorych mogą być 

kontraktowane tylko do końca 2008 r. W tym czasie należy przekwalifikować oddział 

w zakład opiekuńczo- leczniczy, co już znalazło odbicie w statucie SP ZOZ. Wyjaśnił, 

że w zakładzie opiekuńczo- leczniczym są mniejsze wymagania, a jest możliwość 

pobierania opłat do 70 % z renty lub emerytury pacjenta zgodnie z ustawą 

o finansowaniu ze środków publicznych. 

5. Utworzenie w ramach oddziału Chirurgicznego- pododdziału Ortopedii i Traumatologii 

Ruchu. Dodał, że w przypadku zakontraktowania pododdziału ma zapewnienia dwóch 

lekarzy specjalistów o podjęciu przez nich pracy na tym pododdziale od stycznia  

2009 r.  

6. Zakup tomografu komputerowego i utworzenie pracowni ze środków WRPO. Wniosek 

w tej sprawie został już złożony, w tej chwili jest informacja o planowanej kontroli  

w szpitalu. Podpisanie kontraktu przez szpital spowoduje, że nie będzie trzeba 

pacjentów przewozić na tomograf do szpitali w Lesznie czy Poznaniu, co skróci okres 

diagnostyki.  

7. Zakup sprzętu medycznego- 

- stopniowy zakup dla potrzeb Izby Przyjęć, bloku operacyjnego oraz oddziałów 

szpitalnych, 

- USG, laryngoskopy, aparat do kriochirurgii z przystawkami ginekologicznymi 

do zabiegów. Został już zamówiony nowy aparat KTG. 

Dyrektor poinformował o podjętych działaniach po kontroli przeprowadzonej przez Komisję 

Rewizyjna Rady: 

1. Zaktualizowanie w instrukcji kancelaryjnej wykazu osób uprawnionych do kontroli 

dokumentów, 
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2. Zostały zaproponowane zmiany w celu aktualizacji statutu SP ZOZ oraz schematu 

organizacyjnego, 

3. Opracowano zasady, w formie zarządzenia, w sprawie wstępnej oceny celowości 

zaciągania zobowiązań finansowych i wykonywania wydatków.  

4. Wydano zarządzenie odnośnie zabezpieczenia Izby Przyjęć przez lekarzy. Wszystkie 

zgłoszenia pacjentów w Izbie Przyjęć są rejestrowane z uwzględnieniem czasu 

przyjęcia, diagnozą, czasu wyjścia pacjenta, odmową przyjęcia bądź braku zgody 

pacjenta na hospitalizację. 

5. Uwagi dotyczące zamówień publicznych zostały wyjaśnione wraz z powołaniem 

nowego działu. 

 

Radny Pan Krzysztof Wachowiak zapytał, gdzie zostaną umiejscowione poradnie oraz skąd 

będą pochodziły środki na realizację tego zadania. 

Dyrektor SP ZOZ Pan Piotr Miadziołko wyjaśnił, że poradnia ginekologiczno- położnicza będzie 

mieściła się w pomieszczeniach szpitalnych, sprzęt został już zakupiony. Ponadto znaleziono nowy 

nieużywany sprzęt, tj. fotel ginekologiczny oraz szafy, który będzie wykorzystany w tej poradni. 

Poradnia gastroenterologiczna, w ramach endoskopii, będzie mieściła się na III piętrze szpitala, 

została tam założona klimatyzacja, gdyż w okresie letnim jest tam bardzo gorąco. Poradnie 

chirurgiczna i ortopedyczna zostaną umieszczone w budynku po poradni dziecięcej  

przy ul. Wrocławskiej, wyposażenie nie jest wielkim wydatkiem. 

Radny Pan Jarosław Jędrkowiak zapytał o kwotę, w związku z którą została skierowana sprawa 

do sądu. Zapytał o szansę na wygranie sprawy oraz koszty związane z postępowaniem sądowym, 

np. koszty obsługi prawnej. 

Dyrektor SP ZOZ Pan Piotr Miadziołko powiedział, że obsługą prawną zajmuje się etatowy 

prawnik szpitala, który korzysta z nieodpłatnej pomocy prawników pracujących w innych 

szpitalach. Trudno odpowiedzieć na pytanie o szanse na wygranie sprawy. Dodał, że większość 

szpitali odzyskała te środki finansowe w ubiegłym roku, na podstawie podpisywanych ugod z NFZ. 

Podkreślił, że głównym argumentem będzie 10- letni okres przedawnienia. Okres 3- letni dotyczy 

podmiotów prowadzących działalność gospodarczą, Szpital takiej działalności nie prowadzi, nie ma 

wpisu do ewidencji działalności gospodarczej, nie sprzedaje usług medycznych.  

Radny Pan Jarosław Jędrkowiak zapytał, czy w Polsce były takie precedensy, że po 3 latach 

szpital skierował sprawę na drogę sądową i uzyskał wyrok go satysfakcjonujący. Zapytał, jakie 

będą koszty, jeżeli szpital przegra sprawę.  

Dyrektor SP ZOZ Pan Piotr Miadziołko poinformował, że z nieoficjalnych danych wynika, 

iż Fundusz Mazowiecki podpisał ugody ze szpitalami nawet za nadwykonania podczas istnienia 

Kasy Chorych. Nie może być w Polsce tak, że każdy Fundusz płaci inaczej. Trudno mówić 

o kosztach sądowych. Pozew nie został jeszcze złożony do sądu. Dodał, że Związek Dyrektorów 

Województwa Wielkopolskiego chce wystąpić z oficjalnym pismem do centrali NFZ o wyjaśnienie 

sposobu płatności w województwie mazowieckiem.  
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Radny Pan Mirosław Waluś zwrócił się z pytaniem do Przewodniczącego Rady, czy dyskusja 

dotyczy tylko projektu uchwały, czy też można pytać o całe sprawozdanie przedstawione przez 

Dyrektora SP ZOZ.  

Po uzyskaniu zgody Przewodniczącego Rady, radny Pan Waluś powiedział, iż rozumie, iż z dniem 

1 stycznia 2009 r. nastąpi przekształcenie Oddziału dla Przewlekle Chorych w Poniecu w ZOL. 

Zapytał, czy będzie się to wiązać z redukcją zatrudnienia. Odnosząc się do wypowiedzi Dyrektora 

podczas posiedzenia Komisji Spraw Społecznych, iż od 1 stycznia 2010 r. ZOL przeniesiony 

zostanie do budynku przy ul. Wrocławskiej zapytał, czy można spodziewać się wówczas dalszej 

redukcji zatrudnienia w związku z ograniczeniem liczby łóżek. Radny zapytał też, jak na dzisiaj 

wygląda zabezpieczenie lekarskie w karetkach pogotowia i jak to będzie wyglądało po 1 stycznia 

2009 r. 

Dyrektor SP ZOZ Pan Piotr Miadziołko potwierdził, że takie przekształcenie nastąpi z dniem 

1 stycznia 2009 r. Redukcja etatów nie jest planowana ze względu na dużą liczbę łóżek na 

oddziale w Poniecu. Ponadto jedna czy dwie panie zgłosiły chęć przejścia na wcześniejsze 

emerytury. Dyrektor powiedział, że nie wie, jak to będzie wyglądało po przeniesieniu oddziału 

do Gostynia, ile łóżek zmieści się tutaj. Warunki pobytu mają być dobre, pokoje 2- 3 osobowe, 

co wymaga przeprowadzenia remontów. Odpowiadając na pytanie dotyczące zabezpieczenia 

karetek poinformował, że karetka „R” wymaga obsługi lekarza. Są problemy z obsadą karetek, 

gdyż zgodnie z założeniem NFZ lekarz specjalista ginekolog nie może jeździć w karetce, może 

natomiast chirurg czy pracownik medyczny. Powiedział, że jutro bierze udział w spotkaniu 

w sprawie ratownictwa medycznego, które odbędzie się w Poznaniu. Ponadto dodał, że pilnuje 

grafików, aby było zabezpieczenie do godziny 15:00. Zgodnie z wydanym zarządzeniem będzie 

również zabezpieczenie po godzinie 15:00 przez lekarzy dyżurujących na oddziałach.  

Radny Pan Krzysztof Wachowiak zapytał o przeniesienie rehabilitacji do budynku  

przy ul. Wrocławskiej- czy dotyczy to rehabilitacji, która obecnie mieści się w szpitalu w Gostyniu, 

czy obejmuje również oddział w Poniecu. Zapytał, czy punkt rehabilitacji w Poniecu zniknie.  

Dyrektor SP ZOZ Pan Piotr Miadziołko odpowiedział, że nie ma możliwości, aby punkt  

w Poniecu zniknął. Pacjenci muszą być rehabilitowani, muszą przechodzić ćwiczenia. 

Przeniesienie dotyczy rehabilitacji mieszczącej się obecnie w trzech ciasnych pomieszczeniach 

szpitalnych w Gostyniu. 

Przewodniczący Pan Robert Marcinkowski, w związku z wypowiedzią Dyrektora na temat 

wyposażenia poradni ginekologiczno- położniczej i znalezienia nowego fotela ginekologicznego 

wyraził zdziwienie, iż Dyrektor w szpitalu znajduje nowy sprzęt. Przewodniczący poprosił  

o przybliżenie tego tematu. 

Dyrektor SP ZOZ Pan Piotr Miadziołko stwierdził, że sam jest zdziwiony, iż taki sprzęt stoi  

i nie jest wykorzystywany.  

 

Uchwała Nr XX/169/08 w sprawie przekształcenia Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Opieki Zdrowotnej w Gostyniu polegającego na utworzeniu poradni specjalistycznych: 
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chirurgicznej, ginekologiczno-położniczej, gastroenterologicznej i ortopedycznej została 
podjęta w wyniku głosowania- 18 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 18 radnych.  

 
Ad. 8 b) 

Projekt uchwały w sprawie przekształcenia Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Gostyniu polegającego na utworzeniu komórki podstawowej opieki zdrowotnej 

przedstawił Wicestarosta Pan Janusz Sikora.  

Poinformował, że zgodnie z art. 36 ustawy z dnia 30 sierpnia 1991 roku o zakładach opieki 

zdrowotnej przekształcenie publicznego zakładu opieki zdrowotnej następuje w drodze uchwały 

właściwego organu jednostki samorządu terytorialnego. Rozszerzenie działalności Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu o podstawową opiekę zdrowotną ma na celu 

objęcie mieszkańców Powiatu Gostyńskiego nocną i świąteczną ambulatoryjną i wyjazdową opieką 

lekarską i pielęgniarską realizowaną przez SPZOZ w Gostyniu. Obecnie nocna i świąteczna 

ambulatoryjna opieka realizowana jest przez czterech wykonawców w różnych miejscowościach. 

Jeden z wykonawców ma swoją siedzibę poza Powiatem Gostyńskim, co znacznie utrudnia 

mieszkańcom powiatu dojazd do ambulatorium. Osobno inny wykonawca świadczy usługi w 

ramach transportu sanitarnego. Ponadto pacjenci, dla których usługi po godzinie 18 – tej 

świadczone są przez SPZOZ w Rawiczu zgłaszają się ambulatoryjnie do Oddziału dla Przewlekle 

Chorych w Poniecu. Przejęcie całościowej opieki lekarskiej i pielęgniarskiej oraz transportu 

sanitarnego przez jednego wykonawcę znacznie ułatwi dostęp pacjentów do tych usług, tak jak jest 

to praktykowane w większości w SP ZOZ- ów na terenie województwa wielkopolskiego. Pacjenci 

zgłaszający się do ambulatorium po godzinie 18- tej będą mieli zagwarantowaną fachową obsługę 

personelu medycznego oraz zabezpieczenie konsultacji innych specjalistów w tym samym 

miejscu, a także niezbędnych badań diagnostycznych. Poza tym podjęcie się zadania, jakim jest 

udzielanie świadczeń z zakresu podstawowej opieki zdrowotnej przyczyni się do zwiększenia 

kontraktu SP ZOZ z Narodowym Funduszem Zdrowia a co za tym idzie dopływem większej ilości 

środków finansowych do budżetu szpitalnego. Powyższa propozycja została pozytywnie 

zaopiniowana przez Radę Społeczną przy SP ZOZ w Gostyniu na posiedzeniu w dniu 25 sierpnia 

2008 r. 

 
Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Alfred Siama poinformował, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Radny Pan Mirosław Waluś zapytał, czy należy rozumieć, że jeżeli utworzymy jeszcze POZ przy 

szpitalu, nie będzie lekarza na Izbie Przyjęć, wobec czego lekarz na oddziale będzie pełnił 

przynajmniej cztery funkcje- lekarza dyżurnego na oddziale, lekarza POZ, wyjazd karetką i lekarza 

na Izbie Przyjęć.  
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Dyrektor SP ZOZ Pan Piotr Miadziołko powiedział, że nie ma takiej możliwości. Jeżeli uda się 

zakontraktować usługi ambulatoryjne, nocna i świąteczna opieka lekarska ambulatoryjna  

i wyjazdowa, to wtedy jest wymóg lekarza po godzinie 18:00 w Izbie Przyjęć a także całodobowo 

w dni świąteczne.  

Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski zapytał, jak Dyrektor zamierza rozwiązać 

kwestię obsady personalnej, gdyż wcześniej były problemy z pozyskaniem lekarzy, aby zapewnić 

nocną i świąteczną opiekę ambulatoryjną. Zapytał, czy w tej chwili ta sytuacja się zmieniła i jest 

szansa na rozwiązanie tego problemu. 

Dyrektor SP ZOZ Pan Piotr Miadziołko powiedział, że wszystko zależy od tego, czy zostanie 

ogłoszony konkurs na świadczenia usług ambulatoryjnych i opieki wyjazdowej w ramach 

podstawowej opieki zdrowotnej. Dyrektor podkreślił natomiast, że chce mieć taki zapis w statucie, 

gdyż jeżeli taki konkurs zostanie ogłoszony będzie trzeba szukać lekarzy do takiej pracy  

za odpowiednim wynagrodzeniem oraz przy odpowiednim wyposażeniu.  

Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski zapytał, czy Dyrektor rozmawiał z POZ- tami, 

które w tej chwili świadczą tego typu opiekę lekarską, czy są zainteresowane startem w konkursie. 

Dyrektor SP ZOZ Pan Piotr Miadziołko stwierdził, że to zależy od warunków, jakie nałoży NFZ. 

Takich informacji na dzień dzisiejszy szpital nie posiada, gdyż Fundusz takich informacji  

nie zdradza. Było rozporządzenie, zgodnie z którym w pierwszej kolejności kontraktowano usługi w 

ramach ambulatoryjnej nocnej i świątecznej opieki wyjazdowej lekarzom rodzinnym. Mieli oni także 

zaproponowane wyższe stawki, niż szpitale. W większości szpitali w województwie wielkopolskim 

te usługi świadczą szpitale. Dyrektor zapewnił, że jeżeli konkurs zostanie ogłoszony, to szpital 

na pewno w nim wystartuje. 

Radny Pan Krzysztof Wachowiak poparł działania Dyrektora w zakresie usług dotyczących 

pacjentów z Ponieca.  

Dyrektor SP ZOZ Pan Piotr Miadziołko dodał, że szpital w Rawiczu otrzymuje za pacjentów  

z Ponieca środki finansowe.  

 

Uchwała Nr XX/170/08 w sprawie przekształcenia Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Opieki Zdrowotnej w Gostyniu polegającego na utworzeniu komórki podstawowej opieki 
zdrowotnej została podjęta w wyniku głosowania- 18 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 
0 głosów „wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 18 radnych.  
 
Ad. 8 c)  

Projekt uchwały w sprawie przekształcenia Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Gostyniu polegającego na utworzeniu pododdziału ortopedii i traumatologii oddziału 

chirurgicznego przedstawił Wicestarosta Pan Janusz Sikora. 

Poinformował, że zgodnie z art. 36 ustawy z dnia 30 sierpnia 1991 roku o zakładach opieki 

zdrowotnej przekształcenie publicznego zakładu opieki zdrowotnej następuje w drodze uchwały 
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właściwego organu jednostki samorządu terytorialnego. Pacjenci cierpiący na schorzenia 

ortopedyczne a także po urazach bądź skomplikowanych złamaniach są zmuszeni do korzystania 

z oddziałów ortopedycznych w szpitalach leżących poza Powiatem Gostyńskim. Poza tym kolejki 

pacjentów oczekujących na zabiegi w innych placówkach powodują, że wydłuża się ich czas 

oczekiwania dla pacjenta. Utworzenie pododdziału ortopedii i traumatologii oddziału chirurgicznego 

umożliwi mieszkańcom Powiatu Gostyńskiego korzystanie ze specjalistycznych usług medycznych 

z zakresu ortopedii w SPZOZ w Gostyniu. Nadto przyczyni się to do poszerzenia zakresu 

udzielanych świadczeń medycznych przez SPZOZ w Gostyniu. Poza tym utworzenie pododdziału 

ortopedii i traumatologii przyczyni się do zwiększenia kontraktu z Narodowym Funduszem Zdrowia 

a co za tym idzie dopływem większej ilości środków finansowych do budżetu szpitalnego. 

Powyższa propozycja została pozytywnie zaopiniowana przez Radę Społeczną przy SP ZOZ  

w Gostyniu na posiedzeniu w dniu 25 sierpnia 2008 r. 

 
Przewodniczący Spraw Społecznych Pan Alfred Siama poinformował, że Komisja zaopiniowała 

projekt uchwały pozytywnie. 

 

W dyskusji głosu nie zabrano. 

 
Uchwała Nr XX/171/08 w sprawie przekształcenia Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Opieki Zdrowotnej w Gostyniu polegającego na utworzeniu pododdziału ortopedii 
i traumatologii oddziału chirurgicznego została podjęta w wyniku głosowania- 18 głosów 
„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych.  

 
Ad. 8 d) 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w statucie Samodzielnego Publicznego Zespołu 

Opieki Zdrowotnej w Gostyniu przedstawił Wicestarosta Pan Janusz Sikora. 

Poinformował, że w dniu 27 maja oraz 25 sierpnia 2008 roku Rada Społeczna przy Samodzielnym 

Publicznym Zespole Opieki Zdrowotnej w Gostyniu uchwaliła zmiany do statutu Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu. Zmiany dotyczące komórek organizacyjnych 

o charakterze niemedycznym podyktowane są koniecznością zmiany organizacji pracy 

administracji SP ZOZ oraz szczegółowym podziałem obowiązków. Zmiany w zakresie komórek 

organizacyjnych o charakterze medycznym niezwiązane z przekształceniem Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu, w wyniku którego działalność zakładu 

rozszerzona zostanie o pododdział ortopedii i traumatologii oddziału chirurgicznego, poradnie 

specjalistyczne oraz podstawową opiekę zdrowotną mają na celu dostosowanie nazewnictwa 

poszczególnych komórek organizacyjnych do wymogów związanych z kontraktowaniem świadczeń 

zdrowotnych przez Narodowy Fundusz Zdrowia. Pozostałe zmiany są związane z koniecznością 

dostosowania zapisów statutu do obowiązujących przepisów prawa. 
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Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Alfred Siama poinformował, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji Samorządowo- Organizacyjnej i Porządku Publicznego 

Pan Grzegorz Marszałek poinformował, że Komisja zaopiniowałam projekt uchwały pozytywnie.  

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  

 

Uchwała Nr XX/172/08 w sprawie zatwierdzenia zmian w statucie Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu została podjęta w wyniku głosowania- 
18 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 18 radnych.  

 
Ad. 8 e)  

Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Powiatowego Ośrodka Dokumentacji Geodezyjnej 

i Kartograficznej w Gostyniu przedstawił Sekretarz Pan Leszek Maliński. 

Poinformował, że proponowana zmiana dotyczy określenia siedziby Ośrodka wynikającej 

z przeniesienia jednostki do wyremontowanych pomieszczeń w budynku położonym w Gostyniu 

przy ul. Poznańskiej 200. Jednocześnie Zarząd proponuje zmianę zapisu dotyczącego kierowania 

Ośrodkiem, co umożliwi rozdzielenie funkcji Dyrektora Ośrodka i Geodety Powiatowego. Zgodnie 

z przepisami art. 21 ust. 1 pkt 2 i ust. 2 ustawy z dnia 30 czerwca 2005r. o finansach publicznych 

Rada Powiatu posiada kompetencje do nadania i zmiany statutu powiatowej jednostce 

organizacyjnej. 

 
Przewodniczący Komisji Samorządowo- Organizacyjnej i Porządku Publicznego 
Pan Grzegorz Marszałek poinformował, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Radny Pan Jarosław Jędrkowiak powiedział, iż odnosi wrażenie, że zmiany dotyczące PODKiG 

wynikają z ostatnich zdarzeń, które miały miejsce po pobycie Komisji Budżetu, Inwestycji 

i Rozwoju Gospodarczego w tym Ośrodku i wypowiedzenia umowy o pracę Pani Sykisz. Radny 

zwrócił się o udzielenie szerszej informacji na temat tego zdarzenia, zapytał czy zmiany dotyczące 

statutu są również spowodowane tym zdarzeniem. 

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński powiedział, że z pewnością jakiś wpływ na zmianę statutu 

ma zdarzenie wypowiedzenia Geodecie Powiatowemu umowy o pracę. Ponadto łączenie do tej 

pory tego stanowiska spowodowało być może takie spiętrzenie zadań, że pracownik nie dał rady 

ich wykonać jednocześnie nie mówiąc o swoich problemach przełożonemu. Starosta dodał, że jeśli 

chodzi o sprawy szczegółowe dotyczące wykonywania przez Panią Sykisz funkcji Geodety 

Powiatowego i jednocześnie kierownika Ośrodka może udzielić takich informacji radnym, czy też 

Komisji Rewizyjnej. Nie jest to temat do publicznej debaty ze względu na ochronę danych 
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osobowych oraz inne sprawy służbowe. To, co stało się w czasie czy po Komisji Budżetu oraz 

dochodzące sygnały po tym posiedzeniu potwierdziły wcześniejsze przypuszczenia Starosty. Na 

skutek utraty zaufania do osoby musiał wypowiedzieć umowę o pracę. Dodał, że pracownik jest w 

okresie wypowiedzenia bez świadczenia pracy, a zadania przez niego wykonywane zostały 

powierzone innym pracownikom. Zmiana statutu nie spowoduje komplikacji czy utrudnienia 

wykonywania tych zadań. Geodeta Powiatowy a jednocześnie Naczelnik Wydziału Architektury, 

Budownictwa i Gospodarki nieruchomościami będzie nadzorował prace Dyrektora Ośrodka.  

Radny Pan Jarosław Jędrkowiak przyznał, że obowiązuje ustawa o ochronie danych osobowych, 

chce jednak ustalić kilka rzeczy. W informacji z działalności Zarządu pojawił się zapis, że Zarząd 

podjął uchwałę w sprawie przeprowadzenia kontroli doraźnej w Powiatowym Ośrodku 

Dokumentacji Geodezyjnej i Kartograficznej w Gostyniu w zakresie realizowanych zadań. Zapytał, 

czy kontrola również wiąże się utratą pracy przez Geodetę Powiatowego. Zapytał, od kiedy 

Starosta zauważył, że Geodeta Powiatowy nie sprawdza się w swojej funkcji. Zwrócił uwagę, 

że Kodeks Pracy przewiduje wobec pracowników jeszcze inne sankcje, niekoniecznie tak 

drastyczne.  
Starosta Pan Andrzej Pospieszyński stwierdził, że wypowiedzenie nie jest drastyczną sankcją, 

zwolnienie dyscyplinarne byłoby bardziej drastyczne. Pani Sykisz przyjęła wypowiedzenie 

a rozstanie nastąpiło bez wrogiego nastawienia. Podtrzymał wcześniejsze stanowisko, 

że nie będzie tu mówił o szczegółach, natomiast pierwsze sygnały dotarły prawie dwa lata temu, 

kiedy otrzymała karę dyscyplinarną, następnie nie zostały zrealizowane wszystkie zalecenia 

pokontrolne a także inne sytuacje, które spowodowały bark utraty zaufania. Starosta podkreślił, 

że nie chce o wszystkim mówić, są to sprawy pracownicze, służbowe i wewnętrzne. Jednocześnie 

Starosta powiedział, że jeżeli radny jest zainteresowany szczegółami, to zaprasza na rozmowę, 

ale nie jest to przedmiot publicznej dyskusji. 

Radny Pan Jarosław Jędrkowiak powiedział, że nie chodzi mu o obronę pracownika, Rada 

nie ma na to wpływu. Pyta tylko, czy zdarzenie, które miało miejsce, a w którym Starosta nie 

uczestniczył, miało przełożenie na decyzję o rozwiązaniu pracy z Geodetą Powiatowym. 

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński powiedział, że nie musi on lubić wszystkich pracowników, 

ale stara się wobec wszystkich pracowników w pracy zachować stosunek czysto służbowy. 

Natomiast, jeżeli są sygnały, jeżeli pracownicy, przełożeni i podwładni zauważają pewne rzeczy, 

ponadto, jeżeli pracownik mówi nieprawdę tak radnym jak i potem przełożonemu- to skutkuje 

podjęciem pewnych działań. Po rozmowie z Panią Sykisz w obecności Pana Sekretarza doszedł 

do wniosku, że dalsza współpraca jest niemożliwa.  

Radna Pani Elżbieta Palka zapytała, czy zaproponowana zmiana Statutu rodzić będzie takie 

skutki, że w przypadku gdyby dotychczasowa Dyrektor odwołała się do Sądu Pracy, 

to przywrócenie na to stanowisko byłoby już niemożliwe.  

Sekretarz Pan Leszek Maliński wyjaśnił, ze zmiana Statutu nie ma wpływu na dalsze losy Pani 

Sykisz. Gdyby Sąd przywrócił ją do pracy, to dalej pełniłaby funkcję Geodety Powiatowego. 
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Radna Pani Elżbieta Palka zwróciła uwagę, że Pani Sykisz pełniła dwie funkcje, była również 

Dyrektorem Ośrodka.  

Sekretarz Pan Leszek Maliński wyjaśnił, że zatrudniona była na stanowisku Geodety 

Powiatowego w Starostwie Powiatowym w Gostyniu. Zgodnie z przepisami ustawy prawo 

geodezyjne i kartograficzne pełnienie funkcji Dyrektora Ośrodka było jej dodatkowym 

obowiązkiem. W przypadku przywrócenia do pracy przez Sąd, Pani Sykisz byłaby Geodetą 

Powiatowym niepełniącym funkcji Dyrektora Ośrodka.  

 

Uchwała Nr XX/173/08 w sprawie zmiany Statutu Powiatowego Ośrodka Dokumentacji 
Geodezyjnej i Kartograficznej w Gostyniu została podjęta w wyniku głosowania - 13 głosów 
„za”, 0 głosów „przeciw” przy 5 głosach „wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 18 radnych.  

 
Ad. 8 f) 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu „I Ty możesz zostać inżynierem” 
współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Priorytet IX, Działanie 9.2 Podniesienie 
atrakcyjności i jakości szkolnictwa zawodowego przedstawił Wicestarosta Pan Janusz 
Sikora.  

Poinformował, że Wojewódzki Urząd Pracy w Poznaniu w dniu 28 marca 2008 r. głosił 

konkurs otwarty na składanie wniosków o dofinansowanie ze środków Europejskiego Funduszu 

Społecznego projektów w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki Priorytet IX Rozwój 

wykształcenia i kompetencji w regionach, Działanie 9.2 Podniesienie atrakcyjności i jakości 

szkolnictwa zawodowego. Starostwo Powiatowe przygotowało i złożyło w dniu 4 czerwca br. 

projekt w ramach przedmiotowego konkursu pt. „I Ty możesz zostać inżynierem” na wartość 

ogólną 962 908,38 zł. 

Projekt obejmuje 5 szkół ponadgimnazjalnych- zawodowych( technika): 

a) Zespół Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych w Pogorzeli, 

b) Zespół Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych w Krobi, 

c) Zespół Szkół Zawodowych w Gostyniu, 

d) Zespół Szkół Rolniczych w Grabonogu, 

e) Zespół Szkół Specjalnych w Brzeziu. 

Łączna liczba uczniów objętych projektem wynosi 1150. Projekt przewiduje realizację zajęć 

dydaktyczno – wyrównawczych w celu wyrównania dysproporcji edukacyjnych oraz zajęcia 

dodatkowe mające na celu pogłębianie kompetencji kluczowych i zawodowych, w ilości  

6950 godzin w ciągu 24 miesięcy. Celem projektu będzie podwyższenie poziomu kompetencji 

uczniów do podejmowania dalszej aktywności edukacyjnej i zawodowej oraz jakości kształcenia 

zawodowego, a także podniesienie poczucia pewności siebie i samoakceptacji; przygotowanie  

do aktywnego poszukiwania zatrudnienia; przygotowania do aktywnego udziału i integracji w życiu 
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społecznym oraz uzyskania wyższych wyników maturalnych egzaminów potwierdzających 

kwalifikacje zawodowe. Zajęcia w każdej szkole będą realizowane przy wsparciu aktywnych metod 

nauczania. W celu podniesienia atrakcyjności prowadzonych zajęć dla szkół uczestniczących  

w projekcie przewidziane są zakupy kompletów dydaktycznych w postaci: tablic interaktywnych, 

rzutników multimedialnych, zestawów komputerowych z oprogramowaniem, białych tablic 

magnetycznych, pakietów multimedialnych EduRom za ogólną kwotę 60.500 zł. W wyniku oceny 

formalnej i merytorycznej Powiat Gostyński otrzymał dofinansowanie na realizację projektu 

w wysokości 818 472,12 zł. Udział własny Powiatu wynosi 144 436,26, w tym: wkład niepieniężny - 

74 556,38 zł, wkład finansowy - 69 879,88 zł. Przedmiotowy projekt będzie realizowany przez  

24 miesiące tj. w okresie od 1 września 2008 do 31 sierpnia 2010 r.  

 
Wicestarosta złożył wniosek, aby w tytule uchwały oraz w § 1 ust. 1 projektu uchwały zapis 
„Zatwierdza się do realizacji” zastąpić zwrotem „Przyjmuje się do realizacji”. 
 
Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Alfred Siama poinformował, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

 

Radny Pan Józef Konarczak poparł inicjatywę, gdyż obecnie absolwenci szkół są bezradni, 

posiadają wiedzę teoretyczną, ale brak im umiejętności, przygotowania do pracy. Zapytał, 

czy będą w szkołach szkolenia dla nauczycieli. Dodał, że odnosi wrażenie, że albo ktoś uczniom 

tej wiedzy nie przekazuje, albo nie potrafi przekazać tej wiedzy.  

Wicestarosta Pan Janusz Sikora powiedział, że ten projekt ma za zadanie wzmocnienie 

przedmiotów praktycznych a także matematyczno- przyrodniczych oraz języka ojczystego 

i języków obcych. Zwrócił uwagę, że w szkołach jest brak godzin na lepsze przekazywanie wiedzy. 

Coraz mniej uczniów boi się zdawać egzamin maturalny, bardziej boją się egzaminów 

z przedmiotów zawodowych. Program jest podzielony na etapy- pierwszy to tzw. praktyczno- 

wyrównawczy polegający na wyrównywaniu przez pierwsze dwa lata poziomu edukacji. Test 

będzie na początku realizacji programu oraz sprawdzający na zakończenie programu. Drugi etap 

będzie dotyczył klas czwartych maturalnych. Przyznał rację radnemu Panu Konarczakowi, 

że uczeń posiadając wiedzę nie zawsze umie ją wykorzystać w praktyce. Program przewiduje 

zajęcia pozalekcyjne, w ramach których będzie m.in. wyjazd na Polagrę, giełdę, czy do teatru. 

Radny Pan Jarosław Jędrkowiak powiedział, że pozyskanie takich pieniędzy to na pewno duży 

sukces ludzi, którzy nad tym pracowali. Powiedział, iż ma nadzieje, że osoby, które angażowały się 

w ten projekt, zostaną w jakiś sposób docenione przez Starostwo. 

Wicestarosta Pan Janusz Sikora przyznał, że za tym projektem stoi ogrom pracy szeregu ludzi, 

a przede wszystkim pracowników Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych a także dyrektorów szkół 

i nauczycieli koordynatorów programów w poszczególnych szkołach. Po podpisaniu umowy 

zostanie rozważona możliwość przyznania nagród.  
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Radny Pan Krzysztof Wachowiak zwrócił uwagę, że program jest na lata 2008- 2010. Zapytał, 

co z programem po tym czasie, czy będzie to standard.  

Wicestarosta Pan Janusz Sikora powiedział, że program jest po to, aby uczniowie uzyskiwali 

lepsze wyniki. Program ma pozwolić na to, aby nauczyciele nie tylko na zajęciach lekcyjnych, 

ale też pozalekcyjnych mogli wyposażyć młodego człowieka w większą wiedzę i umiejętności.  

Radny Pan Krzysztof Wachowiak zwrócił uwagę, że pytał o to, co będzie z programem po roku 

2010.  

Wicestarosta Pan Janusz Sikora wyjaśnił, że program jest realizowany przez dwa lata. Jeżeli 

okaże się, że po tym roku taki program będzie, to powiat na pewno wystartuje do tego programu.  

Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski zapytał o powód wystąpienia przez 

Wicestarostę z wnioskiem o zmianę w tytule uchwały oraz w § 1 ust. 1 projektu uchwały zapisu 
„Zatwierdza się do realizacji” na „Przyjmuje się do realizacji”. 

Wicestarosta Pan Janusz Sikora wyjaśnił, że powiat nie zatwierdza projektu, jedynie przyjmuje 

go do realizacji.  

 

Wniosek, aby w tytule uchwały oraz w § 1 ust. 1 projektu uchwały zapis „Zatwierdza się 
do realizacji” zastąpić zwrotem „Przyjmuje się do realizacji” został przyjęty w wyniku 
głosowania- 18 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 18 radnych.  

 

Uchwała Nr XX/174/08 w sprawie zatwierdzenia projektu „I Ty możesz zostać inżynierem” 
współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 

Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Priorytet IX, Działanie 9.2 Podniesienie 
atrakcyjności i jakości szkolnictwa zawodowego została podjęta w wyniku głosowania- 
18 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 18 radnych.  

 
 

Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski ogłosił półgodzinną przerwę. 
Obrady wznowiono o godz. 15:00. 
Na sali obecnych było 16 radnych. 

Nieobecni byli radni- Pan Józef Czarnecki, Pani Kazimiera Puślednik  
oraz Pan Stanisław Zaremba. 

 
Ad. 8 g) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/157/08 Rady Powiatu Gostyńskiego 

z 26 czerwca 2008 r. w sprawie zaciągnięcia kredytów długoterminowych z Europejskiego 

Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej przedstawiła Skarbnik Powiatu Pani Eleonora Gościniak. 

Poinformowała, że powiat otrzymał pismo z Europejskiego Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej 

dotyczące odmowy sfinansowania inwestycji pn.: „Przebudowa drogi 4928 P Drzewce - Rokosowo” 

- 160.000 zł z powodu wyczerpania środków w III kwartale w EFRWP, co było przedmiotem obrad 
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Wysokiej Rady. Z przedmiotowej uchwały wykreślono zadanie, lecz nie uległa zmianie ogólna 

kwota kredytów. Niniejsza uchwała prostuje ten błąd. 

 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan Henryk Sadzki 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

W dyskusji głosu nie zabrano. 

 
Uchwała Nr XIX/175/08 w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/157/08 Rady Powiatu 
Gostyńskiego z 26 czerwca 2008 r. w sprawie zaciągnięcia kredytów długoterminowych 
z Europejskiego Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej została podjęta w wyniku głosowania-  
16 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 16 radnych.  

 
Ad. 8 h) 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Gostyń przedstawiła Skarbnik 

Powiatu Pani Eleonora Gościniak. 

Poinformowała, że Burmistrz Gminy Gostyń zwrócił się z prośbą o pomoc finansową na zakup 

średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego dla OSP w Kosowie. Zarząd na posiedzeniu w dniu 

9 września br. przychylił się do wniosku i przyjął projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Gostyń. Powiat dofinansował już zakupy 

samochodów w poprzednich latach w innych gminach powiatu. Kupno ww. samochodu wpłynie na 

poprawę bezpieczeństwa mieszkańców powiatu. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan Henryk Sadzki- 

poinformował, że komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

 

Radny Pan Grzegorz Marszałek powiedział, że realizacja prośby Gminy Gostyń o wsparcie 

zakupu średniego samochodu ratowniczo- gaśniczego powoduje, że jest to szósty samochód  

w powiecie i drugi w Gminie Gostyń. Wszystkie gminy skorzystały już z pomocy powiatu. 

Przypomniał, że średnia wieku samochodów ratowniczo- gaśniczych to około 30 lat.  

 

Uchwała Nr XIX/176/08 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Gostyń została 
podjęta w wyniku głosowania- 16 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 16 radnych.  
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Ad. 8 i)  

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania w zakresie inwestycji przedstawiła Skarbnik 

Powiatu Pani Eleonora Gościniak. 

Poinformowała, że przedmiotowa inwestycja jest ujęta w Wieloletnim Programie Inwestycyjnym 

Powiatu Gostyńskiego na lata 2007-2010 i będzie realizowana przez Powiatowy Zarząd Dróg 

w Gostyniu. Zgodnie z art. 12 pkt 8 lit. e ustawy o samorządzie powiatowym do wyłącznej 

kompetencji rady należy podejmowanie uchwał dotyczących zaciągania zobowiązań w zakresie 

podejmowania inwestycji i remontów o wartości przekraczającej granicę ustaloną corocznie przez 

radę. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan Henryk Sadzki 

poinformował, że projekt uchwały Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  

 
Uchwała Nr XIX/177/08 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania w zakresie inwestycji została 
podjęta w wyniku głosowania- 16 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 16 radnych.  

 
Ad. 8 j) 

Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2008 r. przedstawiła Skarbnik 

Powiatu Pani Eleonora Gościniak.  

Poinformowała, że Zarząd na posiedzeniu w dniu 9 września 2008 roku przyjął projekt uchwały 

Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2008 rok. 

I. Zmiany w planie dochodów 

1. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 331 zł w ZSO w Gostyniu z tyt. wpływu z lat ubiegłych 

– zwrot dofinansowania za studia - dz.758 rozdz.75814 § 0970. 

2. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 4.827 zł w PCPR z tyt. zwrotu niesłusznie 

nadpłaconych zasiłków w roku ubiegłym – dz.758 rozdz.75814 § 0970. 

3. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 20.000 zł z tyt. otrzymania pomocy finansowej 

z Gminy Gostyń na budowę chodnika przy ul. Polnej – dz.600 rozdz.60014 § 6300. 

Plan dochodów po zmianach zwiększa się o kwotę 25.158 zł 
II. Zmiany w planie wydatków 

1. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 20.000 zł na budowę chodnika przy ul. Polnej – dz.600 

rozdz.60014 § 6050. 

2. Przeniesienie planu wydatków w kwocie 175.000 zł z zadania pn. „Przebudowa drogi Poraj-

Czachorowo” na zadanie „Budowa sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ulic Mostowa 
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i Towarowa” – 130.000 zł oraz na remonty przepustów drogowych w kwocie 45.000 zł – 

dz.600 rozdz.60014 § 4270. 

3. Przeniesienie planu wydatków w kwocie 35.254 zł z zadania pn. „Przebudowa drogi Drzewce 

– Rokosowo” z dz.600 rozdz.60014 § 6050 na remont nawierzchni w miejscowości 

Dzięczyna – dz.600 rozdz.60014 § 4270. 

4. Przeniesienie planu wydatków w dz.600 rozdz.60014 w kwocie 50.000 zł z zadania 

pn. ”Budowa ścieżki rowerowej Krobia – Pudliszki” - § 6050 na zdanie „Budowa chodnika 

wraz ze ścieżką rowerową przy ul. Kobylińskiej w Krobi” – 16.000 zł § 6050 oraz na remonty 

dróg – 15.000 zł § 4270 i zakup materiałów – 19.000 zł § 4210. 

5. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 20.000 zł na pomoc finansową dla Gminy Gostyń na 

dofinansowanie zakupu samochodu dla OSP w Kosowie – dz.754 rozdz.75412 § 6300. 

6. Zmniejszenie planu wydatków o kwotę 20.000 zł z zadania pn. ”Modernizacja systemu 

ogrzewania w ZSR w Grabonogu” – dz.801 rozdz.80130 § 6050. 

7. Zwiększenie rezerwy ogólnej w kwocie 5.158 zł – dz. 758 rozdz. 75818 § 4810. 

8. Przeniesienie wydatków pomiędzy paragrafami w ZSOiZ w Krobi. 

Plan wydatków po zmianach zwiększa się o kwotę 25.158 zł.  

III. W związku ze zmianami w zadaniach inwestycyjnych dokonuje się zmian w załącznikach 

wydatków inwestycyjnych 

1. W załączniku nr 4 Limity wydatków na Wieloletni Program Inwestycyjny Powiatu 

Gostyńskiego na lata 2007-2009 w programie Infrastruktura drogowa zmniejsza się zadania 

pn.:  

1) „Przebudowa drogi Poraj - Czachorowo dr 4930 P” o kwotę 175.000 zł, 

2) „Przebudowa drogi 4928 P Drzewce – Rokosowo” o kwotę 35.254 zł, 

3) „Budowa ścieżki rowerowej dr. 4803 Krobia-Pudliszki” o kwotę 50.000 zł. 

2. W załączniku nr 3 Wykaz inwestycji jednostek budżetowych finansowanych z budżetu 

Powiatu zwiększa się zadnia pn.: 

1) „Budowa chodnika ul. Polna” o kwotę 20.000 zł, 

2) „Budowa sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ulic Mostowa i Towarowa” o kwotę 

130.000 zł, 

3) „Budowa chodnika wraz ze ścieżką rowerową przy ul. Kobylińskiej w Krobi dr 4803 P” 

o kwotę 16.000 zł, 

4) zmniejsza się zadanie pn. ”Modernizacja systemu ogrzewania w ZSR w Grabonogu” 

o kwotę 20.000 zł. 

Zarząd na posiedzeniu w dniu 18 września 2008 roku przyjął autopoprawkę do projektu uchwały 

Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2008 rok. 

I. Zmiany w planie dochodów 

1. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 129.414 zł z tyt. otrzymania dotacji na dofinansowanie 

kosztów utrzymania miejsc w domach pomocy społecznej – dz.852 rozdz. 85202 § 2130. 
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2. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 50.000 zł z tyt. otrzymania dotacji dla KPPSP 

na inwestycje i zakupy inwestycyjne – dz.754 rozdz.75411 § 6410. 

3. Zmniejszenie planu dochodów o kwotę 18.000 zł z tyt. zmniejszenia dotacji w KPPSP  

na zadania bieżące – dz.754 rozdz.75411 § 2110. 

4. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 280.000 zł z tyt. zwiększonego wpływu z opłaty 

komunikacyjnej – dz.756 rozdz.75618 § 0420. 

5. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 15.000 zł z tyt. uzyskanych środków od sponsorów 

za promocję oraz wystawienie stoisk podczas Dnia Powiatu – dz.750 rozdz.75020 § 0970.  

6. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 249.901 zł z tyt. dotacji rozwojowej na realizację 

projektu pn. „I Ty możesz zostać inżynierem” – dz. 853 rozdz.85395 § 2008 – 220.795 zł, 

§ 6208 – 29.106 zł. 

7. Przeniesienie dochodów pomiędzy rozdziałami w DD w Bodzewie.  

Plan dochodów po zmianach zwiększa się o kwotę 706.315 zł  

II. Zmiany w planie wydatków 

1. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 50.000 zł z tyt. otrzymania dotacji dla KPPSP 

na zakupy inwestycyjne –  dz.754 rozdz. 75411 § 6060. 

2. Zmniejszenie planu wydatków o kwotę 18.000 zł w KPPSP – dz.754 rozdz.75411 § 3070. 

3. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 280.000 zł na zakup tablic i druków rejestracyjnych – 

dz.750 rozdz.75020 § 4300. 

4. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 15.000 zł na wydatki związane z promocją powiatu – 

dz.750 rozdz.75075 § 4300. 

5. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 276.095 zł na realizację projektu pn. „I Ty możesz 

zostać inżynierem” – dz. 853 rozdz.85395 § 4118 – 3.720 zł, § 4128 – 600 zł, § 4178 – 

135.680 zł, § 4218 – 27.340 zł, § 4308 – 48.125 zł, § 4748 – 1.080 zł, § 4758 – 4.250 zł, 

§ 6068 – 29.106 zł, § 6069 – 26.194 zł. 

6. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 10.000 zł w DD w Bodzewie na umowy zlecenia dla 

opiekunek– dz.852 rozdz.85201 § 4170. 

7. Zmniejszenie rezerwy celowej na programy unijne o kwotę 26.194 zł – dz. 758 rozdz.75818 

§ 4810. 

8. Zwiększenie rezerwy na pomoc społeczną o kwotę 119.414 zł – dz.758 rozdz.75818 § 4810. 

9. Przeniesienie wydatków pomiędzy paragrafami w ZSS w Brzeziu, ZSOiZ w Pogorzeli, ZSOiZ 

w Krobi, DPS w Zimnowodzie, DD w Bodzewie. 

Plan wydatków po zmianach zwiększa się o kwotę 706.315 zł.  

III. Dokonuje się zmian - przesunięć pomiędzy paragrafami w załączniku „Przychody i Wydatki 

Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej” 

IV. Dokonuje się zmian - przesunięć pomiędzy paragrafami w załączniku „Przychody i Wydatki 

Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym” 

V. Wprowadza się załącznik nr 7 „Wydatki na programy i projekty ze środków funduszy 

strukturalnych i Funduszu Spójności”. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan Henryk Sadzki 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Radny Pan Mirosław Waluś zwrócił uwagę na zmianę w planie wydatków- pkt. 4- przeniesienie 

planu wydatków w kwocie 50.000 zł z zadania budowa ścieżki rowerowej Krobia- Pudliszki. 

Zapytał, kto był wnioskodawcą takich zmian, na co te poszczególne środki zostaną przeznaczone, 

gdzie będą remonty dróg i czego będą dotyczyły zakupy materiałów. Zapytał też o losy ścieżki 

Krobia- Pudliszki.  

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński poinformował, że w tej sprawie odbyła się rozmowa 

z Burmistrzem Krobi, podczas której zmiany te zostały zaakceptowane. Dodał, że niektóre 

ze zmian zostały wprowadzone na wniosek Burmistrza Krobi.  

Dyrektor PZD Pan Grzegorz Mayer powiedział, że kwota 50.000 zł, która została wpisana 

do budżetu na ten rok z przeznaczeniem na wykonanie dokumentacji technicznej ścieżki 

rowerowej Krobia- Pudliszki ale pod warunkiem, że Gmina Krobia dokona wykupu gruntów pod 

przyszłą ścieżkę. Podczas spotkania w Pudliszkach wszyscy właściciele gruntów wyrażali zgodę 

na wykup. Gdy przyszło do wstępnych podziałów dwóch rolników nie wyraziło zgody. Dyrektor 

wystąpił do Burmistrza Krobi z pismem, aby do końca sierpnia br. określił, czy ścieżka ta będzie 

realizowana. Burmistrz odpisał, że ze względów formalnych rezygnuje z budowy ścieżki- dwóch 

rolników nie wyraża zgody na wykup gruntów. Burmistrz zaproponował, aby te środki przeznaczyć 

na inne zadania, które będą realizowane w Gminie Krobia. Postanowiono 16.000 zł przeznaczyć 

na budowę traktu rowerowego w kierunku Potarzycy. Ponadto postanowiono zakupić materiały 

na ścianki czołowe, które będą ustawione przy odbudowie całkowicie zasypanego rowu 

przez rolników na odcinku Wymysłowo- Sułkowice (2 km) oraz zakupić krawężnik dla miejscowości 

Sułkowice, gdzie Burmistrz będzie wykonywał drogę równoległą do drogi powiatowej. Pozostałe 

środki w wysokości ok. 15.000 zł zostaną przeznaczone na bieżące utrzymanie dróg.  

 
Autopoprawka do projektu uchwały została przyjęta w wyniku głosowania- 16 głosów „za”, 
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 16 radnych.  
 
Uchwała Nr XIX/178/08 w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2008 r. została 
podjęta w wyniku głosowania- 16 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 16 radnych.  
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Ad. 8 k) 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego 

w Gostyniu przedstawił Przewodniczący Komisji Samorządowo- Organizacyjnej i Porządku 

Publicznego Pan Grzegorz Marszałek. 

Poinformował, że dnia 8 lipca 2008 roku Wielkopolski Wojewódzki Inspektor Nadzoru 

Budowlanego na ręce Przewodniczącego Rady Powiatu Pana Roberta Marcinkowskiego przekazał 

skargę Pana Jacka Maćkowiaka w części dotyczącej Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego w Gostyniu Pana Michała Szumińskiego jako organowi właściwemu do jej 

rozpatrzenia Radzie Powiatu Gostyńskiego. Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski, 

zgodnie z § 55 ust. 4 pkt. 3 Statutu Powiatu Gostyńskiego, przekazał skargę Komisji 

Samorządowo - Organizacyjnej i Porządku Publicznego w celu przeprowadzenia postępowania 

wyjaśniającego. Komisja na posiedzeniach w dniach 24 lipca i 2 września 2008 r., przeprowadziła 

postępowanie w trybie określonym w § 56 Statutu Powiatu Gostyńskiego, tj. zapoznała się 

ze skargą oraz materiałami zebranymi w sprawie. Wysłuchano wyjaśnień złożonych przez Pana 

Michała Szumińskiego i skarżącego Pana Jacka Maćkowiaka. W posiedzeniach Komisji 

uczestniczył Sekretarz Powiatu Pan Leszek Maliński, który wyjaśnił prawne aspekty omawianej 

sprawy. Na podstawie wskazanych wyżej dowodów Komisja ustaliła, co następuje: ze zgodnych 

oświadczeń złożonych przed Komisją przez Pana Szumińskiego oraz Pana Maćkowiaka wynika, 

że Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego zachował się niewłaściwie wobec klienta urzędu, 

nie potwierdzono zarzutu braku kompetencji oraz nieznajomości przepisów prawa, co mogłoby 

rzutować na zdolność kierowania Inspektoratem, w kwestiach dotyczących istoty postępowania 

administracyjnego Rada Powiatu nie posiada kompetencji do ich rozstrzygania. Zgodnie 

z powyższym Komisja proponuje na podstawie § 57 ust. 2 Statutu rozpatrzenie skargi jak 

w przedłożonym projekcie uchwały. Do projektu dołączono zawiadomienie skarżącego o sposobie 

załatwienia skargi. 

 
W dyskusji głosu nie zabrano.  

 
Uchwała Nr XIX/179/08 w sprawie rozpatrzenia skargi na Powiatowego Inspektora Nadzoru 
Budowlanego w Gostyniu została podjęta w wyniku głosowania- 14 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw” przy 2 głosach „wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 16 radnych.  

 
Ad. 8 l) 

Projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w składzie Rady Społecznej przy SP ZOZ w Gostyniu 

przedstawił Wicestarosta Pan Janusz Sikora. 

Poinformował, że na podstawie art. 45. ust.1 pkt.2a ustawy z dnia 30 sierpnia 1991 r. o zakładach 

opieki zdrowotnej w skład rady społecznej działającej przy publicznych zakładach opieki 

zdrowotnej utworzonych przez właściwe organy powiatu wchodzi przedstawiciel wojewody. 
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Zgodnie z uchwałą Nr III/15/06 z dnia 28 grudnia 2006 r. przedstawicielem wojewody w Radzie 

Społecznej przy SP ZOZ w Gostyniu była Pani Longina Badke. Jednakże Wojewoda Wielkopolski 

pismem z dnia 26.05.2008 poinformował, iż Pani Longina Badke przestaje pełnić cytowaną wyżej 

funkcję. W dniu 4 września br Wojewoda wskazał nowego przedstawiciela do Rady w osobie Pana 

Ireneusza Jana Rzeźnika. 

 
Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Alfred Siama poinformował, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 
Radny Pan Mirosław Waluś zwrócił się o przedstawienie osoby proponowanej przez Wojewodę, 

tj. Pana Ireneusza Rzeźnika. 

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński powiedział, że nie ma takich informacji na piśmie. Pan 

Rzeźnik ma wykształcenie wyższe ekonomiczne, prowadzi własne biuro rachunkowe.  

Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski zwrócił uwagę, że osoba ta została wskazana 

przez Wojewodę Wielkopolskiego.  

 

Uchwała Nr XIX/180/08 w sprawie dokonania zmian w składzie Rady Społecznej przy SP ZOZ 
w Gostyniu została podjęta w wyniku głosowania- 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” 
przy 2 głosach „wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 16 radnych.  

 
Ad. 9 ) 

Informację Zarządu Powiatu z wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2008 r. przedstawiła 

Skarbnik Powiatu Pani Eleonora Gościniak. 

Poinformowała, że informacja zawiera ujęcie tabelaryczne wykonania dochodów i wydatków 

z procentowym wskaźnikiem wykonania budżetu w stosunku do planu na dzień 30.06.2008 r. 

wg działów, rozdziałów i paragrafów klasyfikacji budżetowej; ujecie tabelaryczne wykonania 

funduszy celowych; informację o stanie należności i zobowiązań w tym wymagalnych, informację 

o zrealizowanych przychodach i rozchodach; objaśnienia do zrealizowanych dochodów i wydatków 

oraz informację o realizacji inwestycji i przebiegu realizacji gospodarki pozabudżetowej. 

Rada Powiatu Gostyńskiego Uchwałą Nr XIII/107/07 z dnia 20 grudnia 2007 roku uchwaliła budżet 

na 2008 r. po stronie planowanych dochodów w kwocie 49.488.660 zł, po stronie planowanych 

wydatków w kwocie 51.737.253 zł. Planowany deficyt wynosił 2.248.593 zł. Po dokonanych 

zmianach plan po stronie dochodów na dzień 30 czerwca 2008 roku wynosił 52.315.926 zł. 

Wykonanie budżetu po stronie dochodów na dzień 30 czerwca 2008 roku wynosiło 

28.309.830,11 zł, co stanowiło 54,11 % w stosunku do planu. Po dokonanych zmianach plan 

po stronie wydatków na dzień 30 czerwca 2008 roku wynosił 56.526.210 zł. Wykonanie budżetu 

po stronie wydatków na dzień 30 czerwca 2008 roku wynosiło 25.507.490,95 zł, co stanowiło 

45,13 % w stosunku do planu. Planowany deficyt budżetowy wynosił na dzień 30 czerwca 
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2008 roku 4.210.284 zł. Planowanym źródłem pokrycia deficytu były wolne środki z lat ubiegłych 

w kwocie 1.493.570,23 zł oraz kredyt bankowy. W wyniku takiej realizacji budżetu w okresie 

I półrocza uzyskano na dzień 30.06.2008 r. nadwyżkę dochodów nad wydatkami w kwocie 

2.802.339,16 zł. Planowane przychody na 30.06.2008 roku wynosiły 7.917.536 zł, z tego: kredyty 

i pożyczki 6.423.966 zł, wolne środki 1.493.570 zł. Przychody wykonano na 30.06.2008 r. 

w wysokości 1.493.570,23 zł, na co składają się: wolne środki z lat ubiegłych w kwocie 

1.493.570,23 zł. Zaciągnięcie kredytów planowane jest w II półroczu. Planowane rozchody 

na 30.06.2008 roku wynosiły 3.707.252 zł, z tego: spłaty rat kredytów i pożyczek 3.707.252 zł. 

Rozchody wykonano na 30.06.2008 r. w wysokości 1.691.263,38 zł i dotyczą spłaty rat kredytów 

1.691.263,38 zł. Zadłużenie z tytułu zaciągniętych kredytów na dzień 30.06.2008 wynosiło 

12.274.321,41 zł, z tego: z tytułu zaciągniętych kredytów - 12.198.321.41 zł, z tytułu pożyczek 

z WFOŚiGW z roku 2005 i 2006 - 76.000 zł. Zadłużenie z tytułu kredytów i pożyczek na dzień 

30.06.2008 r. stanowiło 23,46 % w stosunku do planowanych dochodów. Należności na dzień 

30.06.2008 r. wynosiły 3.267.262,58. Na kwotę ta składają się środki na rachunkach bankowych 

2.619.071,94 zł, należności wymagalne 54.241,02 zł, pozostałe należności 593.949,62 zł (w tym 

składki na ubezpieczenia społeczne i podatek 512.924,56 zł). Zmiany budżetu i w budżecie 

w I półroczu dotyczyły zmian dotacji, zmian subwencji, zmian dochodów własnych, zmian 

w budżecie polegających na przeniesieniach planowanych wydatków, zmian rezerw.  
 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan Henryk Sadzki 

poinformował, że komisja zaopiniowała informacje pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Krzysztof Deutsch poinformował, że Komisja 

zaopiniowała informację pozytywnie.  

 
W dyskusji głosu nie zabrano.  

 
Informacja Zarządu Powiatu z wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2008 r. została 
przyjęta w wyniku głosowania- 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” przy 2 głosach 
„wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 16 radnych.  

 
Ad. 10) 
Odpowiedzi na zapytania. 
Wicestarosta Pan Janusz Sikora poinformował, że w piątek doszło do awarii polegającej 

na uszkodzeniu splotu kabli. O awarii Komenda PSP powiadomiła Komendę Powiatową Policji 

oraz szpitalną izbę przyjęć. Nie przekazano jednak informacji do Starostwa, do Biura Zarządzania 

Kryzysowego. Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych próbował dodzwonić się na pogotowie, 

po czym przekazał informację o zdarzeniu do szpitala. Szpital posiada połączenia podstawowe- 
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stacjonarne, 999 oraz połączenie wewnętrzne- centrala szpitala – pogotowie. Poinformował, 

że przeprowadził rozmowę z Dyrektorem SPZOZ, podczas której wskazał możliwości działań. 

Poinformował, że jest jedno zasilanie do Centrum Powiadamiania Ratunkowego, ale poza tym są 

radiotelefony. Ponadto rozmawiał z Komendantem PSP Panem Łoniewskim na temat możliwości 

uzyskania w sytuacjach kryzysowych z Poznania przełączenia telefonów 112, 999, 998 na jeden 

z telefonów komórkowych lub do Centrum Powiadamiania Ratunkowego. Istnieje możliwość 

uzyskania drugiego przyłącza kablowego, co jest kwestią czasu. Wicestarosta podkreślił, 

że w przypadku, gdy numery 998, 999 i 112 mamy na jednej linii i dochodzi do stanu kryzysowego 

należy dzwonić na telefon alarmowy Policji, tj. 997. Policja ma łącze radiotelefonem do centrum 

ratownictwa. Ponadto Dyrektor szkoły, w której doszło do zdarzenia, powinien powiadomić Biuro 

Zarządzania Kryzysowego. Takie telefony powinny być również wykonane przez szpital oraz PSP.  

Radny Pan Grzegorz Marszałek powiedział, że im więcej informacji o tym, gdzie potencjalni 

poszkodowani mają dzwonić, tym bardziej poszkodowani w chwili zagrożenia mylą numery 

telefonów. Zwrócił uwagę, że w omawianym przypadku dodzwoniono się do szpitala. Szpital był 

powiadomiony o uszkodzonym łączu, zabrakło natomiast wiedzy dyspozytorowi, który obierał 

telefon ze szkoły. Należy przeszkolić dyspozytorów, jak mają zachować się w takiej sytuacji.  

Wicestarosta Pan Janusz Sikora przyznał, że po to jest sieć radiotelefonów, aby była możliwość 

szybkiego poinformowania o zagrożeniu.  

Radny Pan Zdzisław Kowalczyk powiedział, że Dyrektor szkoły dodzwonił się na centralę 

telefoniczną szpitala, a nie do Izby Przyjęć. Osoba w centrali powinna wiedzieć, co zrobić 

w przypadku uzyskania takiej informacji.  

Wicestarosta pan Janusz Sikora przypomniał, że oprócz numeru 112 działa jeszcze 997, 998, 

999., z tym, że numery 998, 999 i 112 są na jednej linii. 

Radny Pan Grzegorz Marszałek podkreślił, że należy dopracować sposób powiadamiania. Ludzie 

dzwonią do służb ratunkowych, a taką jest również szpital. Należy uświadomić ludziom, 

że nie można odsyłać takich zgłoszeń pod inny numer.  

 

Ad. 11) 

W punkcie „Wnioski i oświadczenia radnych” głosu nie zabrano. 

 

Ad. 12) 
Wolne głosy. 

Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski przedstawił pismo Sołectwa Rokosowo 

w sprawie udzielenia wsparcia finansowego lub rzeczowego dla chorego Zachariasza.  

Ponadto Przewodniczący przypomniał, że w tym roku powiat będzie obchodził 10 rocznicę 

powstania, z tej okazji odbędzie się uroczysta sesja. Zostanie też zrealizowany i wyświetlony film 

o powiecie. W związku z tym zwrócił się do radnych dysponujących jakimikolwiek materiałami 

z działalności powiatu o ich użyczenie. Kolejna sesja odbędzie się 23 lub 30 października.  
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Starosta Pan Andrzej Pospieszyński poinformował, że do starostwa wpłynął ze Związku 

Powiatów Polskich projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Lublinieckiego na usuwanie skutków trąby powietrznej. Zarząd Powiatu nie podjął decyzji 

w tej sprawie. W związku z tym zwraca się do Komisji Budżetu o zajęcie stanowiska w sprawie 

możliwości udzielenia takiej pomocy.  

Radny Pan Krzysztof Deutsch w imieniu mieszkańców wsi Michałowo podziękował 

za współudział powiatu w finansowaniu budowy chodnika.  

Radny Pan Krzysztof Wachowiak powiedział, że otrzymał zaproszenie na spotkanie 

z Wiceministrem Rolnictwa, które miało odbyć się 7 lipca br. Zapytał, dlaczego to spotkanie zostało 

odwołane i czy jest planowane takie spotkanie w przyszłości.  

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński potwierdził, że spotkanie zostało w ostatniej chwili 

odwołane, natomiast nie zna szczegółów z tym związanych.  

Radny Pan Józef Konarczak powiedział, że był jednym z inicjatorów zaproszenia Wiceministra. 

Zadeklarował, że podejmie kroki w kierunku ponownego zaproszenia Wiceministra do przyjazdu 

do Gostynia.  

 

Ad. 13 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski zamknął 

dwudziestą sesję Rady Powiatu o godz. 16:00. 
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